
 
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine, konaného dňa 28. 05. 2009 
 
 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor 
  Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ 
  Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
  MUDr. Marek Andraščík 
  Ing. Miroslav Balog    
  JUDr. Iveta Bžánová 
  Ing. Ján Čop 
  MUDr. Štefan Čopík 
  Pavol Diňa 
  Ing. Ján Harmaňoš 
  MUDr. Jozef Homza 
  MVDr. Vladislav Juško     
  MUDr. Mária Kostelníková    
  MUDr. Andrej Kulan  
  Mgr. Michal Lukša 
  Ing. Štefan Nevoľník  
  Mgr. Ľubov Reháková   

Ing. Jozef Savka 
  Mgr. Juraj Skrip  
  MUDr. Miroslav Suchý  
  Anton Vass  
 
 
Prizvaní:  Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí  
  Mgr. Eva Mihaliková, vedúca oddelenia kultúry a školstva 
  JUDr. Ján Paľovčík, právnik MsÚ  

Ing. Lýdia Gičová, poverená vedením oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
Ing. Jana Makajová, vedúca sociálneho oddelenia  

  JUDr. Michal Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb  
  Mgr. Metod Kamlár, povedený vedením MsP Snina  
  Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s. r. o.   
  Anna Brečková, hovorkyňa  
 
Program:  

1. Otvorenie 
2. Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine  
3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 28. 05. 2009  
4. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 28. 05. 2009 
5. VZN mesta Snina, ktorým sa určujú miesta a podmienky pre vylepovanie plagátov na území 

mesta Snina  
6. Doplnok č. 3 k VZN mesta Snina č. 93/2008 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 

a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom  
7. Dodatok č. 3 k Zriaďovacej listine Centra voľného času, Študentská ulica 1446, Snina  
8. Doplnenie cenníka prevádzky „10 – POHREBNÍCTVO“  
9. Záverečný účet mesta Snina za rok 2008  
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10. Informatívna správa o stave rozpracovanosti investičnej akcie „Revitalizácia areálu kúpalísk 
v RO Rybníky Snina“ od ostatného zasadnutia MsZ konaného dňa 26. 03. 2009  

11. Návrh na prerozdelenie dotácií na rok 2009  
12. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – kúpa pozemku – Fogel Anton, Fogel Norbert 
13. Odkúpenie hnuteľného majetku – Klára Vajdová – Fit štúdio 
14. Príprava projektu na rekonštrukciu budovy MŠ Duk. hrdinov 2078/13, Snina  
15. Návrh druhej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2009  
16. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za 1. štvrťrok 2009  
17. Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva v Snine 
18. Zmena uznesenia MsZ č. 556/2009 zo dňa 26. 03. 2009  
19. Súhlas s neuplatnením predkupného práva  
20. Nájomná zmluva – TJ Vihorlat Spartak Snina  
21. Dodatok č. 2 k Zmluve o budúcej zmluve - Kaštieľ 
22. Návrh na vyradenie neupotrebiteľného majetku v nájme VPS Snina, s. r. o.  
23. Dodatok k nájomnej zmluve s VPS Snina, s. r. o.  
24. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 1121/424 
25. Prevod správy majetku mesta – pozemky parc. č. KNC 2297/70, 2297/147, 2490/8 
26. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 1485/14 
27. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 37/238  
28. Schválenie spolufinancovania projektu „Rekonštrukcia MŠ Budovateľská“  
29. Zmluva o budúcej zmluve – predaj ČOV  
30. Rôzne  
31. Interpelácia poslancov 
32. Záver 

 
 
K bodu 1) Otvorenie 
 
     Ing. Štefan Milovčík – otvoril dvadsiate siedme riadne zasadnutie Mestského zastupiteľstva 
v Snine, na  ktorom všetkých srdečne privítal. Na dnešné rokovanie boli prizvaní:  konateľ 
spoločnosti Nemocnica Snina,   s. r. o. – MUDr. Lukáč, konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. – 
Ing. Ján Alušík,  riaditelia úradov štátnej správy, riaditeľ OO PZ Snina,  náčelník MsP a vedúci 
oddelení MsÚ. 
 
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. 
Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 
Schválenie programu: 
    Program dnešného rokovania ste obdržali v pozvánke spolu s materiálmi.  Navrhujem z 
programu vypustiť materiál: 
- materiál č. 13) Odkúpenie hnuteľného majetku – Klára Vajdová – Fit štúdio 
- materiál č. 26) Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č.  KNC 1485/14 
 
    Ďalej navrhujem: 

- aby ste si vymenili materiál č. 11) Návrh na prerozdelenie dotácií na rok 2009,  
- aby ste si doplnili materiál č. 24) Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku 

parc. č. KNC 1121/424 o žiadosť spoločnosti Europrojekt Lambda 11 SK, s. r. o., 
o zníženie ceny,  
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     Ing. Ján Čop – navrhuje, aby  do programu bol zaradený materiál ohľadom zmeny unesenia 
MsZ č. 516/2009.   
 
Hlasovanie za program:  
za: MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol 
Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  MUDr. Jozef Homza,  
 
Voľba návrhovej komisie: 
Za členov návrhovej komisie určujem:  Ing. Miroslava Baloga  

MUDr. Štefana Čopíka     
MUDr. Jozefa Homzu         

  
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj 
Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  MUDr. Štefan Čopík, MUDr. Jozef Homza,  
 
Za overovateľov zápisnice určujem:      Ing. Jána Harmaňoša       
                Ing. Jozefa Savku    
 
Za zapisovateľku:  p. Moniku Dunajovú 
 
 
     Ing. Štefan Milovčík – zablahoželal poslancovi Ing. Štefanovi Nevoľníkovi k jeho 60. 
životnému jubileu  a poslankyni JUDr. Ivete Bžánovej k jej meninám.  
 
 
 

2. Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Monika Dunajová, 
zapisovateľka MsR a MsZ, oddelenie organizačné a vnútorných vecí.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   správu o činnosti Mestskej rady 
v Snine od ostatného zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Michal Lukša, Ing. 
Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
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nehlasovali: MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Juraj Skrip – 3 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 564/2009  
 
 
 
 

3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 28. 05. 2009  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing.  Pavol Marinič,. hlavný kontrolór.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – na ostatnom zasadnutí MsZ žiadala, aby hlavný kontrolór predložil 
zoznam zmlúv všetkých zmlúv spolu so stanoviskom hlavného kontrolóra – úloha.  
 
     Ing. Jozef Savka – žiada, aby poslanci dostávali kópie všetkých zmlúv, ktoré mesto uzatvára – 
úloha.  
 
(na zasadnutie prišiel MVDr. Vladislav Juško – 10.00 hod. – spolu 17 poslancov)  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – všetky zmluvy by mali byť zverejnené na webovej stránke mesta – 
úloha; 
    - chcela by nahliadnuť do nájomnej zmluvy uzatvorenej so 
spoločnosťou ENERGY.  
 
     Ing. Jozef Savka – čo so zariadením po 15 rokoch, keď spoločnosť ENERGY nebude chcieť 
predĺžiť zmluvu? Uznesenie o kúpe pozemku by sme mali zrušiť, keďže je uzatvorená nájomná 
zmluva – úloha.   
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e     n a    v e d o m i e   kontrolu plnenia uznesení MsR 
a MsZ k 28. 05. 2009.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Jozef Savka – 2 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 565/2009  
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4. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 28. 05. 2009 
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing.  Pavol Marinič,. hlavný kontrolór.  
     JUDr. Iveta Bžánová – ako je možné, že človek, ktorý vytvoril pol miliónový dlh, mesto s ním 
uzatvorilo nájomnú zmluvu na ďalší byt. Na prenájom mestského bytu dáva súhlas mestská rada 
s tým, že materiál má byť prejednaný v dvoch komisiách – bytovej a finančnej. No na finančnej 
komisii neboli prejednané všetky návrhy na prenájom bytu.  Poďakovala hlavnému kontrolórovi za 
dôkladné spracovanie tohto materiálu.  
 
     Ing. Ján Čop – v meste je problém, ktorý neriešime, ale tlačíme pred sebou. Ide o základné 
školy. Základné školy musia svoje finančné prostriedky prerozdeľovať pre ZŠ Budovateľskú, ktorá 
vytvára dlh. Naše školy zaostávajú za dedinskými školami čo sa týka technického vybavenia škôl, 
pretože naše školy nemajú dostatok finančných prostriedkov.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – najprv si treba urobiť poriadok s problémom na ZŠ Budovateľská, ale nie 
rušiť niektorú základnú školu.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   výsledky kontrolnej činnosti 
k 28. 05. 2009.  
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  MUDr. Marek Andraščík – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 566/2009  
 
 
 
 

5. VZN mesta Snina, ktorým sa určujú miesta a podmienky pre vylepovanie plagátov na 
území mesta Snina  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Mgr. Eva Mihaliková, 
vedúca oddelenia kultúry a školstva.  
 
     Ing. Ján Čop – navrhuje doplniť § 3 ods. 11 – „časti stálych a dočasných výlepných plôch“ 
 
     Mgr. Eva Mihaliková – doplniť § 3 ods. 8 o text: „  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Upravený písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 
98/2009, ktorým sa určujú miesta a podmienky pre vylepovanie plagátov na území mesta Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 17 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 567/2009  
 
 
 

6. Doplnok č. 3 k VZN mesta Snina č. 93/2008 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 
a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Mgr. Eva Mihaliková, 
vedúca oddelenia kultúry a školstva.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   Doplnok č. 3 k VZN mesta Snina č. 93/2008 
o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení 
sadzieb za tento prenájom.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 17 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 568/2009  
 
 
 

7. Dodatok č. 3 k zriaďovacej listine Centra voľného času, Budovateľská 2205/12, Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Mgr. Eva Mihaliková, 
vedúca oddelenia kultúry a školstva.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   Dodatok č. 3 k zriaďovacej listine Centra 
voľného času, Ul. Budovateľská 2205/12, Snina zo dňa 20. 03. 2002, vydanej Okresným úradom 
v Snine v znení dodatku č. 1 zo dňa 01. 07. 2002 vydaného mestom Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 17 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 569/2009  
 
 

8. Doplnenie cenníka prevádzky „10 – POHREBNÍCTVO“  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Alušík, konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. Spracoval 
Fedor Drančák, vedúci OTÚ VPS Snina, s. r . o.  
 
     Ing. Ján Alušík – ide o doplnenie cenníka o predaj kamennej dosky pre urnovú schránku v cene, 
za ktorú túto dosku kúpia VPS Snina, s. r. o.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   doplnenie Cenníka pohrebných služieb na 
prevádzke VPS Snina, s. r. o., Pohrebníctvo – o položku: č. 4  Predaj kamennej dosky pre urnovú 
schránku.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 17 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 570/2009  
 
 
 
 

9. Záverečný účet mesta Snina za rok 2008  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka a Ing. Dana Mariničová, vedúca finančného oddelenia.         



 8 

     Ing. Jana Rosičová – podala bližšie informácie k predkladanému materiálu. 
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a   v e d o m i e 
a) stanovisko hlavného kontrolóra mesta, 
b) správu audítora, 
s c h v a ľ u j e 
a) celoročné hospodárenie bez výhrad, 
b) záverečný účet mesta Snina za rok 2008, 
c) zdroje na úhradu schodku kapitálového rozpočtu v súlade so schváleným rozpočtom na rok 

2008 a jeho zmenami: 
−  z prebytku bežného rozpočtu vo výške 34 935 769,21 Sk, 
−  z rezervného fondu vo výške 33 806 574,61 Sk, 
−  z fondu rozvoja bývania vo výške 3 559 093,50 Sk, 

d) prerozdelenie výsledku rozpočtového hospodárenia za rok 2008 a zostatku finančných 
prostriedkov k 31. 12. 2008 takto: 
− nevyčerpané finančné prostriedky z Krajského školského úradu na dopravné vrátiť na účet 

Krajského školského úradu vo výške 132,21 € (3 983,00 Sk), 
− nevyčerpané finančné prostriedky z Krajského školského úradu na športové triedy použiť 

v roku 2009 vo výške 4 756,89 € (143 306,00 Sk), 
− nevyčerpané finančné prostriedky z Nadácie pre deti Slovenska použiť v roku 2009 vo 

výške 254,37 € (7 663,00 Sk), 
− nepoužité finančné prostriedky z predaja bytov, nebytových priestorov, pozemkov 

zastavaných bytovým domom previesť do fondu rozvoja bývania v celkovej sume 50 583,60 
€ (1 523 881,50 Sk), 

− zostávajúcu čiastku v sume 766 388,75 € (23 088 227,80 Sk) previesť do rezervného fondu, 
u k l a d á    Mestskému úradu v Snine zabezpečiť prevod prostriedkov z bežného účtu na fondové 
účty mesta, tak ako je určené v tomto uznesení. 

Termín: do 30. 06. 2009 
Zodpovedný: vedúca oddelenia finančného 

Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip – 2 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 571/2009  
 
 
 
 
 



 9 

10. Informatívna správa o stave rozpracovanosti investičnej akcie „Revitalizácia areálu 
kúpalísk v RO Rybníky Snina“ od ostatného zasadnutia MsZ konaného dňa 26. 03. 
2009  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie výstavby, ÚP, 
ŽP a SP.                          
     Ing. Jana Rosičová – podala bližšie informácie k danému materiálu. V obci Kovalovice pri 
Brne sa nachádzajú prírodné kúpaliská na báze biologického čistenia. Voda na kúpanie je čistená 
rastlinami. Tieto kúpaliská zodpovedajú hygienickým normám a sú estetické. Mesto navrhuje tieto 
kúpaliská zrealizovať v RO Rybníky.  
 
     Ing. Ján Čop  - na tieto kúpaliská sa bol pozrieť. Voda bola hlboká 3 metre a bolo vidno dno. 
Takže vybudovanie takýchto kúpalísk v RO Rybníky by bolo pre mesto výhodné. Keďže voda sa 
nevypúšťa, ale iba cirkuluje, dosahuje teplota až 26 stupňov.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – myslí si, že takéto kúpaliská sú pre Rybníky krok späť. Slovenské 
normy vraj nepovoľujú budovanie takýchto vodných plôch. Máme zo strany hygieny nejaké ústne 
či písomné vyjadrenie, že naše normy to dovoľujú?  
 
     Ing. Štefan Milovčík – v Rakúsku je takýchto kúpalísk niekoľko tisíc. Nachádzajú sa aj 
v Čechách. Ak nechceme, aby sme sa naďalej pozerali na Rybníky v zúboženom stave a to z 
dôvodu vlastníckych problémov, navrhujeme takéto riešenie. Ing. Veliký - hygienik sa bol pozrieť 
na tieto kúpaliská a vnímal to pozitívne. Intenzívne začal pátrať, aby sa to dalo uplatniť v našej 
legislatíve. Vzal si vzorky vôd na analýzu a skonštatoval, že výsledky analýz vody sú hlboko pod 
našou normou. Nemáme síce oficiálne stanovisko, ale analýzy stavu a kvality vody sú v poriadku.  
 
     Ing. Jozef Savka – máme schválené uznesenie na letnú prevádzku RO Rybníky a schválených 
50 mil. Sk a teraz ideme prijímať ďalšie uznesenie. Takže je zato, aby sa realizovali Rybníky podľa 
tohto uznesenia.  
 
     Ing. Jana Rosičová – realizácia  bazénov podľa spomínaného uznesenia by mohla prebiehať iba 
za podmienky, že získame finančné zdroje z fondov. V mestskom rozpočte tieto peniaze vyčlenené 
nemáme. Prebieha aj súdny spor ohľadom nevysporiadaných pozemkov v RO Rybníky.  
 
     MUDr. Štefan Čopík - komisia výstavby sa stotožnila s týmto materiálom. Podľa jeho mienky 
je to prvý krok, ktorý je v RO Rybníky realizovateľný. Pripravuje sa zmena zákona v tom, že by sa 
malo odstrániť to, že jeden alebo dvaja podielnici urbariátu by mohli zastaviť rozhodnutie zvyšných 
100 podielnikov.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – navrhuje, aby sa z tohto uznesenia vypustila schvaľovacia časť.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – Rybníky sú závažná vec a nevidí problém v tom, aby sa do dvoch 
týždňov zvolalo k tomuto problému mimoriadne mestské zastupiteľstvo alebo pracovné stretnutie, 
kde by sme to rozobrali dopodrobna. Takže sa stotožňuje s návrhom Mgr. Skripa, aby sa 
z uznesenia vypustila schvaľovacia časť.  
 
     Ing. Miroslav Balog – kvituje to, aby k tomuto problému zvolané nejaké rokovanie, pretože 
na RO Rybníky treba robiť, nemôžeme ostať stáť. Treba tam presunúť kultúrne a športové 
podujatia, aby rekreačná oblasť nevypadla ľuďom z regiónu z mysle.  
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     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e    n a    v e d o m i e   informatívnu správu o stave 
rozpracovanosti investičnej akcie Revitalizácia areálu kúpalísk v RO Rybníky Snina od ostatného 
zastupiteľstva konaného dňa 26. 03. 2009,  s c h v a ľ u j e  spracovanie novej projektovej 
dokumentácie na Prestavbu kúpalísk v RO Rybníky na kúpaliská na báze biologického čistenia.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Anton Vass – 10 poslancov   
proti: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Mgr. Juraj Skrip  – 3 poslanci  
zdržali sa:  MVDr. Vladislav Juško, Mgr. Michal Lukša, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý 
– 4 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 572/2009  
 
   
               

11. Návrh na prerozdelenie dotácií na rok 2009  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Anna Brečková, garant 
komisie, na základe návrhu Komisie mládeže, kultúry a športu pri MsZ Snina.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – do pôvodného materiálu bola zaradená žiadosť občianskeho združenia 
Čhave kamoro, preto poslanci dostali pri prezentácii prepracovaný materiál.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – v Snine máme už skoro 10 zaregistrovaných občianskych združení, 
ktorým stále schvaľujeme nejaké dotácie, ale činnosť týchto združení nevidno na tejto skupine 
obyvateľstva; 
   - Zápasnícky klub Slávia Snina - navýšiť dotáciu o 500,00 €; 
   - komisia finančná žiada o podanie bližších informácií o občianskom združení 
Čoripen Snina. Dáva návrh, aby sa dotácia tomuto združeniu vypustila a peniaze sa presunuli 
niekde inde.  
 
     Anna Brečková – občianske združenie Čoripen majú schválenú a zriadenú chránenú dielnu 
a potrebuje finančné prostriedky na zakúpenie  polohovateľných kresiel, ktoré sú podmienkou pre  
chránenú dielňu.  
 
     MUDr. Jozef Homza – ZK Slávia Snina žiadala dotáciu vo výške 50 tis. Sk. Nevie prečo sa im 
navrhuje suma vo výške 1 000,00 €.  
 
     Mgr. Juraj Skrip  - navrhuje futbalovému a zápasníckemu klub zvýšiť dotáciu na sumu ... 
 
     Pavol Diňa – ako predseda komisie navrhuje, aby sa  navrhnuté sumy nemenili a dotácia pre 
Čoripen sa môže stiahnuť.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – na základe návrhu poslanca Diňu sťahuje svoj návrh.  
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    Ing. Miroslav Balog – prečítal návrh na uznesenie JUDr. Bžánovej.  
 
Hlasovanie za návrh JUDr. Bžánovej : 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj 
Skrip, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  MUDr. Štefan Čopík,  MUDr. Miroslav Suchý – 2 poslanci  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Upravený písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e 

1. prerozdelenie dotácií určených pre športové kluby vo výške 51 637,00 €/1 555 616,26 Sk tak, 
ako je uvedené v prílohe uznesenia, 

2. prerozdelenie dotácií určených pre umelecké súbory vo výške 1 293,00 €/38/ 952,92 Sk tak, 
ako je uvedené v prílohe uznesenia,  

3. prerozdelenie dotácií určených pre občianske združenia vo výške 12 120,00 €/364 127,12 Sk 
tak, ako je uvedené v prílohe uznesenia, 

4. zrušenie časti uznesenia MsZ č. 529/2009 tak, ako je uvedené  v prílohe uznesenia.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 17 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 573/2009  
 
 
 

12. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – kúpa pozemku – Fogel Anton, Fogel Norbert 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   zmluvný prevod nehnuteľnosti – kúpu 
pozemku parcelné číslo CKN 2615/3 vo výmere 910 m2, druh pozemku – orná pôda, ktorý bol 
vytvorený GP č. 37002341-53/2009 zo dňa 12. 05. 2009 vyhotoviteľom - Ing. Fencák Jozef, F-
Geodet, Geodetická kancelária Dlhé nad Cirochou č. 79 z parcely CKN 2615/1, zapísanej na LV č. 
668, k. ú. Snina od - Fogel Anton, rod. Fogel, v podiele ½ a Fogel Norbert, rod. Fogel, v podiele ½, 
obaja trvale bytom Snina, SNP 1784/70, za cenu 16.596,96 EUR (500.000 Sk), v ktorej je zahrnutá 
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aj hodnota zriadeného vecného bremena, t. j. umiestnenie, realizácia a následné užívanie 
a prevádzkovanie kanalizačného potrubia s právom vstupu v nevyhnutných prípadoch v rámci 
stavby – Odkanalizovanie okrajových častí v meste Snina, na parcele č. CKN 2615/1, zap. na LV č. 
668, k. ú. Snina vo vyznačenom rozsahu GP č. 37002341-53/2009 zo dňa 12. 05. 2009 vyhotoviteľa 
- Ing. Fencák Jozef, F - Geodet, Geodetická kancelária  Dlhé nad Cirochou  č. 79 (hodnota vecného 
bremena je zahrnutá v cene za odpredaj pozemku parc. č. CKN 2615/3). 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj 
Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
nehlasoval:  JUDr. Iveta Bžánová – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 574/2009  
 
 
 

13. Odkúpenie hnuteľného majetku – Klára Vajdová – Fit štúdio 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
 
Materiál vypustený z rokovania.  
 
 
 

14. Príprava projektu na rekonštrukciu budovy MŠ Duk. hrdinov 2078/13, Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Mgr. Eva Mihaliková, 
vedúca oddelenia kultúry a školstva.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ú h l a s í    s pridelením finančných prostriedkov vo výške 
5.000,00 €/150 630,00 Sk na vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu budovy 
Materskej školy Duk. hrdinov 2078/13, Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
nehlasovali:  MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová – 2 poslanci  
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     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 575/2009  
 
 
 
 

15. Návrh druhej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2009  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Ing. Dana Mariničová, 
vedúca finančného oddelenia.        
 
     Ing. Jana Rosičová – podala bližšie informácie k predkladanému materiálu. Keďže sa 
z programu vypustil materiál č. 13, zmení sa aj výdavková časť bežného rozpočtu.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Upravený písomný  návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a   v e d o m i e   dôvodovú správu,  s c h v a ľ u j e 
zmenu rozpočtu na rok 2009 takto: 
BEŽNÝ ROZPOČET   - zvýšenie príjmov o    120 747 €, 

- zvýšenie výdavkov o   63 780 €, 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET - zvýšenie príjmov o      37 590 €, 

- zvýšenie výdavkov o 205 907 €,  
FINANČNÉ OPERÁCIE  - nezmenené 
        
Rozpočet po zmene bude: 

Príjmy     Výdavky      Prebytok/Schodok 
BEŽNÝ ROZPOČET   10 300 302 €    9 363 453 €       +  936 849 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET    3 011 524 €      6 603 927 €      - 3 592 403 € 
FINANČNÉ OPERÁCIE     3 236 121 €         46 501 €      + 3 189 620 € 
ROZPOČET CELKOM  16 547 947 €    16 013 881 €       +  534 066 € 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, MUDr. Miroslav Suchý, Anton 
Vass – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
nehlasoval:  JUDr. Iveta Bžánová – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 576/2009  
 
 
 

16. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za 1. štvrťrok 2009  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Ing. Dana Mariničová, 
vedúca finančného oddelenia.        
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     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   správu o plnení rozpočtu mesta 
Snina za I. štvrťrok 2009.  
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
nehlasoval:  JUDr. Iveta Bžánová – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 577/2009  
 
 
 

17. Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva v Snine 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová - § 3 bod 9 – v potrebnom počte a v elektronickej podobe – odoberáme 
tým možnosť a obmedzujeme poslancov v podávaní poslaneckých návrhov. Preto to navrhuje 
vypustiť z textu; 
    - § 6 ods. 4 – poslednú vetu vypustiť z textu; 
    - § 6 ods. 11 – je to zásah do práv ostatných poslancov, pretože nikde 
nemáme zakotvené poslanecké kluby. Nemá s tým problém, len to treba zosúladiť s inými normami 
– štatút a pod.; 
    - § 6 ods. 18 – zmeniť text „rečník nehovorí k veci“; 
    - § 10 ods. 5 – návrh na členov mestskej rady majú právo predkladať 
všetci poslanci a nie jednotlivé  poslanecké kluby.  
 
     Ing. Ján Čop – tieto pripomienky už mohli byť zapracované, keby boli doručené na úrad 
predčasne.  
 
     Ing. Miroslav Balog - § 6 ods. 16 – myslí si, že pri niektorých materiáloch je 5 minút naozaj 
málo. Potom bude potrebné k niektorým materiálom zvolávať pracovné stretnutia.  
 
     Ing. Jozef Savka - § 4 bod 2 – vypadlo tam „poslanci VÚC“; 
   - § 4 bod 15 – aj tam doplniť poslancov VÚC.  
 
(na zasadnutie prišla Mgr. Reháková – 15.50 hod. – spolu 18 poslancov) 
 
(zo zasadnutia odišli: Mgr. Lukša, MUDr. Suchý, MUDr. Kulan, MUDr. Andraščík – 15.50 hod. – 
spolu 14 poslancov) 
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    r u š í   VZN mesta Snina č. 59/2003 o rokovacom poriadku 
MsZ v Snine zo dňa 06. 02. 2003, schváleného uznesením MsZ č. 7/2003 dňa 06. 02. 2003,           
s c h v a ľ u j e   Rokovací  poriadok Mestského zastupiteľstva v Snine.  
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, 
Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
nehlasoval:  Mgr. Juraj Skrip – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 578/2009  
 
 
 

18. Zmena uznesenia MsZ č. 556/2009 zo dňa 26. 03. 2009  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    r u š í    bod 1 uznesenia MsZ č. 556/2009 zo dňa 26. 03. 2009, 
s c h v a ľ u j e   trvalé upustenie od vymáhania pohľadávky za prevádzkové náklady v budove 
Domu kultúry voči nájomcovi Galéria Andrej Smolák: 

- za rok 2007 v sume 549,97 €, t. j. 16 568,30 Sk,  
- za rok 2008 v sume 1 616,28 €, t. j. 48 692,00 Sk. 

 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. 
Jozef Savka, Anton Vass – 6 poslancov   
proti: Ing. Ján Čop, , MUDr. Jozef Homza, Ing. Štefan Nevoľník – 3 poslanci  
zdržali sa:  Pavol Diňa, MVDr. Vladislav Juško –  2 poslanci  
nehlasovali: MUDr. Mária Kostelníková, Mgr. Juraj Skrip – 2 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo k tomuto materiálu neprijalo uznesenie. 
          
 
 

19. Súhlas s neuplatnením predkupného práva  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová - má Združenie Rómov pod Vihorlatom splnené voči mestu všetky 
daňové a poplatkové povinnosti?  
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     Ing. Pavol Marinič – upozornil spracovateľa materiálu na to, že predkladané uznesenie je 
pripravené nedostatočne, mal byť pripravený dodatok k uzneseniu. Nevie sa vyjadriť k tomu, či má 
združenie voči mestu splnené všetky povinnosti.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – nemá zistené, či má združenie nejaké podlžnosti voči mestu.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje tento materiál stiahnuť z rokovania.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   súhlas s neuplatnením predkupného práva 
k parcele č. KNC 5066/120 – zastavanej plochy o výmere 568 m2, zapísanej na LV č. 7795, k. ú. 
Snina v celosti z dôvodu osobitného zreteľa.  
 
Hlasovanie:  
za: –- 
proti: Ing. Miroslav Balog, , MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník – 3 poslanci  
zdržalo sa:  JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, MUDr. Jozef 
Homza, MVDr. Vladislav Juško, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton 
Vass – 10 poslancov   
 
     Mestské zastupiteľstvo k tomuto materiálu neprijalo žiadne uznesenie.  
           
 
 

20. Nájomná zmluva – TJ Vihorlat Spartak Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – ide o prenájom snežných del a hadíc v stredisku Parihuzovce. V zmluve 
jej chýba účel nájmu. Navrhuje doplniť, pre ktoré lyžiarske stredisko ide. Článok 4 bod 5  - 
s takýmto výrokom sa za svojej  praxe ešte nestretla, preto navrhuje ho z nájomnej zmluvy vypustiť.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – v tomto bode sa hovorí o tom, kedy je nájomca povinný platiť nájom. Je 
to citácia z Občianskeho zákonníka.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje tento materiál predložiť na najbližšie zasadnutie MsZ.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   Zmluvu o nájme hnuteľných vecí č. 11/2009 
na dobu neurčitú, uzatvorenú medzi mestom Snina a nájomcom Telovýchovná jednota Spartak 
Vihorlat Snina. Text zmluvy v prílohe. 
 
Hlasovanie o stiahnutí z rokovania MsZ:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
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zdržal sa:  –- 
nehlasoval: MVDr. Vladislav Juško – 1 poslanec  
 
Materiál stiahnutý z rokovania.  
 
 
 

21. Dodatok č. 2 k Zmluve o budúcej zmluve – Kaštieľ 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e  Dodatok č. 2 k Zmluve o budúcej kúpnej 
zmluve ,,Kaštieľ“. Text dodatku v prílohe.                                                                       
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Anton Vass – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  Mgr. Ľubov Reháková – 1 poslanec  
nehlasoval:  Mgr. Juraj Skrip – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 580/2009  
 
 
 

22. Návrh na vyradenie neupotrebiteľného majetku v nájme VPS Snina, s. r. o.  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   vyradenie neupotrebiteľného majetku mesta 
v nájme VPS Snina, s .r. o.: 
- svetelný ukazovateľ 210434 SH 
Obstarávacia hodnota je 1 210,85 €  (36 478,- Sk). 
Zostatková hodnota svetelného ukazovateľa 210434 SH k 31.12.2008 je 0 €  (0,-Sk). 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 14 
poslancov   
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proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 581/2009  
 
 

23. Dodatok k nájomnej zmluve s VPS Snina, s. r. o.  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   Dodatok č. 3/2009 k Zmluve o nájme 
hnuteľných vecí zo dňa 01. 01. 2008. Text Dodatku č. 3 tvorí prílohu uznesenia.  
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 582/2009  
 
 
 

24. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 1121/424 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Štefan Milovčík - 11. júna 2009 by malo byť TESCO otvorené.  
 
     Ing. Pavol Marinič – je tu žiadosť o zníženie ceny. Nesúhlasí s ponížením cesty, pretože mesto 
odpredáva pozemky v zmysle VZN. Mesto má v pláne na ochrannom vale v budúcnosti vybudovať 
chodník pre cyklistov.  
 
     Ing. Ján Čop  - bola navýšená hrádza z dôvodu ochrany pred povodňami, čo bolo podmienkou 
pre vydanie stavebného povolenia, teda ide o vyvolanú investíciu zo strany investora, preto mestská 
rada odporúča, aby táto cena bola ponížená v zmysle žiadosti o 50 %.  
 
     JUDr. Bžánová – správanie vodohospodárskeho podniku, ktorý chce bezodplatne získať 
majetok mesta do svojho majetku je neseriózne. Keď to firme Lambda odpredáme, táto firma to 
musí následne darovať alebo odpredať za korunu štátu. Aké bude stanovisko vodárov k nášmu 
projektu – výstavbe chodníka.  
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      Ing. Jana Rosičová – bola na jednaní na Slovenskom vodohospodárskom podniku. Ich 
predpisy im nedovoľujú to urobiť inak. Čo sa týka nášho chodníka, nie je problém uzatvoriť 
nájomnú zmluvu, kde nájomné sa bude hradiť len počas doby výstavby.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Upravený písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   zmluvný prevod nehnuteľnosti v k. ú. Snina – 
odpredaj pozemku parcelné číslo: 
- CKN 1121/424 vo výmere 682 m2, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, vytvoreného GP 
č. 36610941–38/2009, zo dňa 30. 04. 2009, spoločnosťou – GEOSPOL SLOVAKIA, s. r. o., 
Partizánska 1057, 069 01 Snina, z pôvodnej parcely CKN 1121/1 vo výmere 9686 m2, druh 
pozemku – zastavané plochy, zapísanej na LV č. 3200, k. ú. Snina, za cenu  3 400,00  EUR, čo činí 
50 % všeobecnej hodnoty pozemku stanovenej znaleckým posudkom č. 25/2009 zo dňa 14. 05. 
2009 (6 758,62 €), vyhotoveným znalcom  Ing. Janou Ihnátovou pre: Europrojekt Lambda 11 Sk, 
Pražská 502/2, 040 11 Košice, zastúpený spoločnosťou ARGO – PK, s. r. o., Snina, IČO: 
36614971.  
     Prevod stavby je v súlade s VZN č. 83/2007 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom 
mesta Snina a s VZN č. 95/2008 o prevode vlastníctva nehnuteľného a hnuteľného majetku.  
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, 
Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  MUDr. Štefan Čopík – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 583/2009  
 
 
 

25. Prevod správy majetku mesta – pozemky parc. č. KNC 2297/70, 2297/147, 2490/8 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   prevod správy nehnuteľného majetku a to 
pozemok parcelné číslo: 
-   CKN 2297/70 vo výmere 418 m2, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, 
-  CKN 2297/147 vo výmere 1316 m2, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria, ktorý bol 
vytvorený GP č. 37002341- 13/2009 zo dňa 09. 03. 2009 z pôvodného pozemku parc. č. CKN 
2297/68, zapísaný na LV č. 3200 – Mesto Snina, 
-  CKN  2490 vo výmere 61 m2, druh pozemku -  ostatné plochy, ktorý bol vytvorený GP č. 
37002341-13/2009 zo dňa 09. 03. 2009 z pôvodného pozemku parc. č. CKN 2490/7, zapísaný na 
LV č. 3200 – Mesto Snina,  
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do správy Základnej umeleckej školy Snina, Študentská 1447, zastúpenou Mgr. Katarínou 
Valalikovou, riaditeľkou školy, IČO: 37 873 725, na základe zmluvy č. SMS/12/2009 o prevode 
správy majetku Mesta Snina zo dňa 26. 03. 2009. 
     Prevod správy je  v súlade s VZN č. 83/2007 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom 
mesta Snina. 
 
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan 
Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  Ing. Ján Čop – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 584/2009  
 
 
 

26. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 1485/14 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
Stiahnuté z rokovania.  
 
 
 

27. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 37/238  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Pavol Marinič – ide o dosť veľký pozemok v strede mesta. Má tento pozemok spoločnú 
hranicu s pozemkom, ktorý je vo vlastníctve p. Grecka a p. Andrejčíka?  
 
     Ing. Jana Rosičová – tento pozemok má spoločnú hranicu s pozemkom, ktorý je vo vlastníctve 
p. Grecka a p. Andrejčíka. 
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   zmluvný prevod nehnuteľnosti v k. ú. Snina - 
odpredaj parc. č.  KNC 37/238  vo výmere 308 m2 , druh pozemku – ostatná plocha, za cenu 15 
338,40 € = 4 62 000,- Sk, t. j. 49,80 €/m2  (1 500,- Sk/m2 )   pre: 
- Ing. Štefan  Grecko,  rod. Grecko, Snina, 
- Štefan Andrejčík, rod. Andrejčík,  Snina,     
v  podiele po ½. 
     Cena je v súlade s VZN  č. 95/2008 o prevode vlastníctva nehnuteľného a hnuteľného    majetku.  
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     Prevod je v súlade s VZN č. 83/2007 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 
Snina. 
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Ing. Ján Čop, MUDr. Mária Kostelníková – 2 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 585/2009  
 
 
 

28. Schválenie spolufinancovania projektu „Rekonštrukcia MŠ Budovateľská“  
 
     Materiál bude predložený až tesne pred zasadnutím MsZ, ale mestská rada odporúča, aby sa 
materiál prejednával na zasadnutí MsZ.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – chce vedieť, či každej škole sme uhradili sumu za podanie projektu iba 
raz.  
 
     Ing. Jana Rosičová – áno, ale za zmenu projektu bude treba asi niečo doplatiť.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – tento doplatok by si mali školy hradiť samy zo svojho rozpočtu.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e 

a) predloženie žiadosti o NFP v rámci výzvy ROP-1.1-2009/01 ROP za účelom realizácie 
projektu „Stavebné úpravy, modernizácia MŠ Budovateľská“, ktorého ciele sú v súlade 
s platným Územným plánom mesta Snina a platným Miestnym rozvojovým a akčným 
plánom mesta Snina,  

b) zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o nenávratný finančný príspevok,  
c) financovanie projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov na projekt, t. j. vo 

výške 27 219,01 €. 
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 586/2009  
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29. Zmluva o budúcej zmluve – predaj ČOV  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci  právneho oddelenia.      
 
     Ing. Jana Rosičová – predmetom zmluvy je odpredaj ČOV za cenu, ktorá vychádza z toho, že 
VVS uhradí mestu náklady súvisiace s odkanalizovaním okrajových častí mesta. Cena je 
maximálne do výšky cca 22 mil. Sk.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – táto zmluva nie je dostatočne pripravená. Veci nie sú špecifikované, ide 
o vážnu vec a táto zmluva je jeden právny chaos. Zmluva musí jasná, určitá, konkrétna. Túto 
zmluvu by bolo vhodné prepracovať. 
 
     JUDr. Ján Paľovčík – táto zmluva obsahuje všetky potrebné právne náležitosti, ktoré má 
obsahovať zmluva o budúcej zmluve.  
 
     Ing. Pavol Marinič – on ako hlavný kontrolór neodporúčal túto zmluvu podpísať.  
 
     Ing. Jozef Savka – je nutné, aby sme túto zmluvu schvaľovali? Veď 22. 05. sme schvaľovali 
podanie projektu na odkanalizovanie okrajových častí mesta.  
 
     Ing. Ján Čop – myslí si, že pre mesto je to výhodná zmluva. Mesto musí byť zo zákona do roku 
2015 celé odkanalizované.  
 
     Ing. Miroslav Balog – nikto nehovorí, že táto zmluva nie je výhodná pre mesto. Tu je problém 
s tým, či zmluva obsahuje všetky právne náležitosti.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – odporúča tento materiál stiahnuť, dopracovať zmluvu, dať ju odsúhlasiť 
VVS a potom predložiť na zasadnutie MsZ.  
 
     MUDr. Štefan Čopík  - navrhuje túto zmluvu schváliť tak, ako je predložená. Návrh zmluvy 
prechádzal mnohým rokovaniam a vzájomným dohodám.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    r u š í   uznesenie MsZ č. 864/2006 zo dňa 19. 05. 2006,        
s c h v a ľ u j e   Zmluvu o budúcej zmluve o prevode vlastníckeho práva k nehnuteľnosti „Čistička 
odpadových vôd, Ul. Rastislavova“ pre Východoslovenskú vodárenskú spoločnosť, a. s. Text 
zmluvy tvorí prílohu uznesenia.  
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, 
MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 9 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip – 4 
poslanci  
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     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 587/2009  
 
 
 
K bodu 30) Rôzne  - Zmena uznesenia MsZ č. 516/2009 zo dňa 05. 02. 2009  
 
     Ing. Ján Čop – dáva návrh na zmenu uznesenia MsZ č. 516/2009 zo dňa 05. 02. 2009 a to 
z dôvodu, že personálne nie je možné robiť tieto verejné obstarávania.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal návrh na uznesenie Ing. Čopa.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    zmenu uznesenia MsZ č. 516/2009 zo dňa   
05. 02. 2009. Nové znenie uznesenia bude takéto:  
     „Mestské zastupiteľstvo v Snine   o d p o r ú č a    Mestskému úradu v Snine realizovať nákup 
tovaru a služieb nad 1 659,70 € (50 000,- Sk) v roku 2009 formou elektronického verejného 
obstarávania a túto formu odporúča aj Nemocnici Snina, s. r. o., VPS Snina, s. r. o. ako aj školským 
subjektom, ktorých zriaďovateľom je mesto Snina.„ 
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, 
Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
                uznesenie č. 588/2009  
 
 
 
K bodu 31)   Interpelácia poslancov 
 
     Ing. Štefan Nevoľník – poďakoval primátorovi, že sa konečne odstránilo delo zo vstupu do 
mesta Snina.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – delo je uložené, zatiaľ provizórne, pri kaštieli.  
 
     MUDr. Jozef Homza – chce upozorniť na to, aby bol pri MŠ Perečínska urobený prechod pre 
chodcov a to z dôvodu, že po otvorení Tesca sa zvýši pohyb motorových vozidiel a vyznačila sa 
tam značkami, že ide o obytnú zónu.  
 
Ing. Ján Čop – poprosil ho MUDr. Suchý, aby to predniesol – u neho sa sťažovali obyvatelia Ul. 
budovateľskej, že je veľký hluk a nepríjemný zápach z firmy OBALEX. Či je možné s tým niečo 
urobiť.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – zajtra oddelenie správy majetku a služieb preverí cez úrad verejného 
zdravotníctva.  
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     Ing. Miroslav Balog – koľko nás stál spomaľovač na Ul. partizánskej? Chce dať návrh  - na Ul. 
študentskej na sídlisku I. pri kostole - osadiť spomaľovač.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – stálo nás to 40 tis. Sk.  
 
 
 
 
K bodu 32) Záver 
 
     Zasadnutie Mestského  zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor.  
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík            Ing. Jana Rosičová 
        primátor                    prednosta  
 
 
 
 
 
Overovatelia:  Ing. Ján Harmaňoš 
 
   Ing. Jozef Savka  
 
 
 
 
Zapísala:  Monika Dunajová 
 
 
Snina 08. 06. 2009  


	Ing. Štefan Milovčík – stálo nás to 40 tis. Sk.

